
 

Z Á P I S N I C A 

zo zasadnutia mestského zastupiteľstva, 

ktoré sa konalo dňa 12.07.2023 o 16:00 hod. 

v zasadačke na mestskom úrade 
 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

 PROGRAM:  

 

1) Otvorenie zasadnutia  

2) Určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice  

3) Voľba návrhovej komisie  

4) Schválenie programu zasadnutia 

5) Spolupráca s Mestskou políciou Šahy 

6) PHZ na obstaranie zhotoviteľa – Zariadenie pre seniorov 

7) Záver  

 

 

     Zasadnutie otvoril primátor mesta, všetkých srdečne privítal. Skonštatoval, že 

sú prítomní 6 poslancov zo 7 a zastupiteľstvo je uznášania schopné. Z neúčasti na 

zasadnutí sa ospravedlnili p. zástupkyňu Mgr. Milotu Antonickú.   

Za zapisovateľku určil pani Moniku Sliacku  a za overovateľov zápisnice p.p. 

RNDr. Róberta Lauka a Marcela Vankovica. 

Do návrhovej komisie boli zvolení p.p. Ing. Bohuslav Beňuch a Ing. Peter 

Šťastný.  

Privítal hostí a to náčelníka a zástupcu Mestskej polície v Šahách.  

 

Následne predložil program zasadnutia, ktorý poslanci v predstihu obdržali, bol 

zverejnený a v predloženom znení aj schválený.  

 

Bod č. 5  

Primátor informoval, že nakoľko je p. Milan Lalík – inšpektor verejného poriadku 

dlhodobo PN a nikto nezabezpečuje jeho služby. Začala sa letná sezóna, je tu plno 

kúpeľných hostí a znova sa rozšíril  pohyb rómskych občanov z okolitých obcí. 

Žobrú, správajú sa neprístojne a robia neporiadok. Túto nepriaznivú situáciu 

potrebujeme riešiť. Uskutočnilo sa stretnutie s primátorom Šiah a náčelníkom 

mestskej polície. Spoluprácu by sme chceli naviazať už od budúceho týždňa, t.j. 

od 17.7.2023. Momentálne je plán nastavený tak, že PO až ŠT by chodili každý 

deň na 3 hodiny v nepravidelnom časovom úseku od 7:00 hod. do 19:00 hod. a PI 

a SO len vo večerných hodinách od 20:00 hod do 24:00 a plus ešte v rámci 

podujatí. Aktualizovať sa to bude mesačne podľa potrieb a možností. Po letných 

mesiacoch ich činnosť a uvidíme, či budeme pokračovať ďalej alebo následne až 



od nového roka. Primátor ďalej informoval, že na tomto zasadnutí je potrebné 

schváliť zmluvu o spolupráci. On bude zatiaľ styčnou osobou medzi nimi 

a mestom.  

Následne odovzdal slovo primátorovi Šiah, ktorý sa si myslí, že mestá by mali 

navzájom spolupracovať v každej oblasti, aj v bezpečnostnej. Zmluva je 

flexibilná, nie sú v nej zakomponované žiadne konkrétne činnosti. Toto letné 

obdobie bude „testovacie“. Ukáže sa čo bude treba zlepšiť, komu čo bude 

vyhovovať. Jeho mestské zastupiteľstvo -  všetci poslanci - túto zmluvu schválili. 

Zo strany jeho členov MsP je dôležité, aby mali naštudované platné VZN nášho 

mesta.  

Náčelník MsP sa vyjadril, že im boli podané základné informácie, ak budú otázky 

k nejakej problematike, zodpovedia, objasnia.  

Poslanec Beňuch sa vyjadril, že styčná osoba by mala byť taká, ktorá im ukáže 

najviac problematické miesta.  

Poslanec Brodniansky sa zaujímal, že čo v prípade nejakého incidentu. Je 

potrebné volať IVP alebo to oznámiť na mesto a následne sa bude kontaktovať 

mestská polícia?  

Poslanec Lauko sa vyjadril, že od určitého času sa im zmenili právomoci – majú 

ich väčšie. Chcel vedieť, čo môžu nášmu mestu ponúknuť. Tiež sa zaujímal ako 

to ovplyvní náš rozpočet. 

Primátor mu odpovedal, že začíname letným obdobím a teraz je potrebné aby sa 

v meste zdržiavali čo najviac. Najskôr sa musia riešiť neprispôsobiví občania, 

poriadok a postupne príde na rad aj kontrola parkovania v meste a blokové 

pokuty. Mesačne to náš rozpočet zaťaží vo výške cca 4 000 €.  

Náčelník MsP informoval, že ich právomoci sú skoro rovnaké ako právomoci 

štátnej polície. Čo je veľká výhoda, pružne vedia pracovať s VZN.   

Následne bez ďalšej diskusie bol návrh uznesenia prijatý.  

 

Bod č. 6 

Primátor informoval, že je potrebné schváliť predpokladanú hodnotu zákazky na 

obstaranie zhotoviteľa stavebných prác pre výstavbu zariadenia sociálnych 

služieb a jeho technického vybavenia (vonkajšie siete) vo výške 2 339 704,11 Eur 

bez DPH ( 2 807 644,95 Eur  s DPH)  spoločnosťou ICTUS CONSULTING s.r.o., 

Murgašova 8, 974 01 Banská Bystrica. V tomto období sa riešia pozemky a 

prístupová komunikácia. Ide o pozemky k prístupu do parku a prístupovú 

komunikáciu, aby sme ju mohli opraviť. StVPS a.s. nám dovolia sa napojiť na 

kanalizáciu s tým, že sa budeme finančne podieľať na oprave a modernizácie 

technológie. Zatiaľ nevieme koľko to bude stáť a čo presne sa má opravovať.  

Rozpočet bude rozdelený na dve položky, ale musí to ísť jedným verejným 

obstarávaním ako jeden celok. Žiadosť chceme podať už v novom roku, lebo sa 

má meniť cena za 1m2. Cena sa má zvýšiť nahor.  

Poslanec Villant sa informoval, či nebola možnosť kúpy pozemku s vecným 

bremenom za odplatu alebo bezodplatne. Primátor mu odpovedal, že predaj zatiaľ 

nebol možný zo strany p. Brzu, možno by do úvahy prichádzala zámena 

pozemkov. Keď sa vybuduje kanalizácia, p. Brza sa bezplatne na ňu napojí. Zatiaľ 



je len ústna dohoda, že budeme mať prístup na všetky pozemky a on si svoje 

územie ohradí.  

Bez ďalšej diskusie návrh uznesenia bol jednohlasne schválený.  

 

Zvuková nahrávka zo zasadnutia je zverejnená na YouTube kanály s názvom 

Zastupiteľstvo Dudince.  

 

 

 

 

 

 

                                                                   PaedDr. Dušan Strieborný 

                  primátor mesta 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

RNDr. Róbert Lauko 

Marcel Vankovic  

 

Zapisovateľka: Monika Sliacka   

 
 
 
 
 
 
 


